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Doprava do Plovdivu  
Letela som z Prahy do Sofie s Czech airlines. Po prílete do Sofie ma čakali miestni študenti, ktorí mi 
pomohli s presunom na autobusovú stanicu. Cesta klimatizovaným autobusom do Plovdivu trvala cca 
2 hodiny, tam ma vyzdvihla moja kontaktná osoba. 
 
Ubytovanie 
Dievčatá bývali v 3 izbovom apartmáne, v kľudnej a príjemnej štvrti s veľkým nákupným strediskom 
5 min.od domu, po dvoch v jednej izbe. Apartmán bol plne zariadený s práčkou a žehličkou, bez 
klimatizácie, ale dalo sa to vydržať. Vzdialenosť do centra bola peši asi 20 min. a 20 min.do 
nemocnice. Chalani bývali na kolejích v rekonštruovaných izbách, inak boli celé koleje v zlom stave. 
V rámci kolejí bola menza, kde sa dalo kúpiť teplé jedlo. 
 
Stravovanie 
Mali sme zabezpečené  teplé jedlo, nápoj a dezert 1x za deň v reštaurácii s možnosťou výberu. Jedlo, 
personál aj prostredie boli bez chyby. Potraviny sme kupovali v miestnom supermarkete, ceny boli 
porovnateľné s našimi.  
 
Doprava v meste 
3 možnosti – peši, autobusom alebo taxíkom. My sme preferovali taxíky, pretože neboli až také drahé 
a vedeli presne kam majú ísť☺ 
 
Nemocnica 
V prípade, že vám nie úplne vyhovuje pridelené oddelenie, je možnosť po konzultácii s vedením 
kliniky zmeniť pracovisko podľa vášho priania. Ja som bola na pediatrii, mali sme prideleného 
mladého doktora, ktorý vedel perfektne po anglicky, ukázal a vysvetlil nám veľa vecí. Na oddelení 
sme za pomoci lekára odoberali anamnézu, vyšetrovali pacientov, robili krvné skúšky, hodnotili 
vzorky kostnej drene a mnoho ďalších vecí. Môžem povedať, že to pre mňa bolo naozaj prínosné.  
Nemocnica bola vzhľadom a vybavením porovnateľná s niektorými našimi staršími nemocnicami.  
 
Voľný čas 
Vo voľnom čase sme mali možnosť vidieť starobylé mesto Old Plovdiv s mnohými pamiatkami, 
blízko nášho apartmánu bolo športové stredisko s umelým kanálom, kde sa dalo behať či požičať 
bicykel. Veľa výletov nám zorganizovali aj miestni študenti, ktorí nám ukázali aj okolie Plovdivu. Na 
pár dní sme boli vo Varne, kde sme  sa stretli s ostatnými výmennými študentmi zo Sofie, Starej 
Zagory a Varny. Vymenili sme si skúsenosti a zhodnotili „naše“ mestá.  
 
Ľudia 
V Plovdive bolo 10 výmenných študentov – 2 z ČR, 4 zo SR, 1 z Francúzska,1 zo Španielska,1 
z Kanady a 1 z Libanonu. Tým, že nás bolo tak málo, vytvorili sme si naozaj blízke vzťahy a prežili 
mnoho neopakovateľných chvíľ. Takisto miestni študenti boli veľmi ústretoví, kamarátski a trávili 
s nami mnoho času. 
 
Moje hodnotenie 
O mesiaci strávenom v Plovdive môžem hovoriť len pozitívne – skvelí ľudia, krásne mesto, prínosné 
stáže v nemocnici a nezabudnuteľné zážitky.  Týmto by som chcela poďakovať ľuďom z olomouckej 
IFMSA za ich prácu, pretože bez nich by nič z toho nebolo možné. 
 
Vaše dotazy rada zodpoviem. Píšte na lucia.mikulova@yahoo.com 
 



 

 

 


